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§ 13 
Teknisk upprustning och utveckling av ateljéer i 
Enkehuset, Heimdall 22. Utredningsbeslut  
FSK 2023/294 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner projektdirektivet. 
2. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att 

utreda förutsättningarna för projekt Teknisk upprustning och 
utveckling av ateljéer i Enkehuset, Heimdall 22, som 
underlag för ett kommande inriktningsbeslut, med en 
beräknad utredningsutgift upp till 10 mnkr. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Said Abdu (L) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

Vi ser positivt till att stadens kulturvärdefulla ateljéer rustas 
upp för att möta dagens miljökrav och även tillskapa fler 
ateljéutrymmen. Stadens ateljéer har länge haft stora 
renoveringsbehov och därför har Liberalerna drivit på för 
inrättandet av en kulturhistorisk fond där vi avsätter 250 
miljoner kronor under perioden 2023 – 2026. 
  
För att nå stadens klimatmål borde även möjligheten att 
installera solceller ses över. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/294-1 (Godkänd - R 1) Teknisk upprustning och 
utveckling av ateljéer i Enkehuset, Heimdall 22. 
Utredningsbeslut 

 FSK 2023/294-2 Bilaga 1 Projektdirektiv  
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